

NOTICE

PROVINCIAL OFFENCES

Please connect on the date and time indicated on the attached Notice. Please follow the directions below to connect to the audio/video conference.

Here's how you can attend your court appearance:

| | | |
|--------------|---|---|
| by VIDEO | Link: https://zoom.us/join | Meeting ID: 890 3760 2041 Passcode: 972967 |
| by TELEPHONE | Call (toll free): 1-855-703-8985 | Meeting ID: 890 3760 2041 Passcode: 972967 |

If you are connecting by video, please type in your first and last name when you connect. If you are connecting by phone, the Clerk will attempt to communicate with you to identify you.

While waiting for your matter to be heard please ensure to remain on mute and respect the decorum of the court. We ask you to be patient and wait for your matter to be addressed.

Once your matter has been addressed and concluded you will be provided with information regarding your next steps and you may disconnect from the Court.

If you or your representative are unable to connect remotely (e.g., you do not have a phone or would like to request a disability-related assistance or accommodation) please contact the Provincial Offences Court office prior to your appearance.

Cochrane, Kapuskasing, and Hearst Municipal and Provincial Offences Court Services

TEL: (705) 272-2538

FAX: (705) 272-3593

E-mail: melissa.johnson@cochraneontario.com

AVIS

INFRACTIONS PROVINCIALES

Veillez communiquer à la date et l'heure indiquée sur l'avis jointe. Veillez suivre les instructions ci-dessous pour vous connecter à la vidéo/téléconférence.

Voici comment comparaître devant le tribunal:

| | | |
|---------------|---|---|
| par VIDÉO | Lien: https://zoom.us/join | No. de réunion: 890 3760 2041 Code d'accès: 972967 |
| par TÉLÉPHONE | Composez (sans-frais): 1-855-703-8985 | No. de réunion: 890 3760 2041 Code d'accès: 972967 |

Si vous connectez par vidéo, veuillez taper votre prénom et votre nom de famille lorsque vous connectez. Si vous connectez par téléphone, le greffier tentera de communiquer avec vous pour vous identifier.

En attendant que votre matière soit entendue, assurez-vous de rester muet et de respecter le décorum du tribunal. Nous vous demandons d'être patient et d'attendre que votre matière soit adressée.

Une fois que votre matière aura été adressée et complétée, vous aurez reçu des renseignements sur vos prochaines étapes et pouvez débrancher de la Cour.

Si vous ou votre représentant n'êtes pas en mesure de communiquer à distance (ex vous n'avez pas de téléphone ou que vous souhaitez demander un accommodement), veuillez communiquer avec le bureau de la Cour des Infractions Provinciales avant votre comparution.

Services de Cour Municipal et Infractions Provinciales de Cochrane, Kapuskasing, et Hearst

TÉLÉPHONE: (705) 272-2538

TÉLÉCOPIEUR: (705) 272-3593

Courriel: melissa.johnson@cochraneontario.com